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 Protokół nr 153/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 kwietnia 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do zadania „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku”. 
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia regulaminu konkursowego na opracowanie koncepcji 
architektonicznej budynku hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku. 
 
Pan Umiński poinformował, że konkurs będzie ogłoszony w Biuletynie Zamówień 
Publicznych oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Dodał, że konkurs jest najtańszą formą, 
ponadto będzie można wybrać taką koncepcję budowy, która będzie najbardziej odpowiadała 
powiatowi. Wyjaśnił, że w konkursie będą oceniane takie elementy jak: wartość 
architektoniczna budynku, wartość inwestycji oraz koszt dokumentacji projektowej. Ponadto 
omówił pokrótce opis przedmiotu konkursu. 
Pan Wicestarosta poinformował, że zgodnie z sugestią radnych obejrzano sale sportowe w 
Kurzętniku oraz Złotowie. 
Pan Umiński dodał, że żadna z sal o których mowa powyżej nie jest pełnowymiarowa i nie 
można na nich organizować wszystkich rozgrywek sportowych. Poinformował, że w opisie 
przedmiotu konkursu zaplanowano cztery lub pięć pomieszczeń wielofunkcyjnych o 
powierzchni ok. 60 m² każde. Nadmienił, że projektant musi w swojej koncepcji uwzględnić 
rezerwację terenu pod dalszą rozbudowę budynku od strony zachodniej. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Regulamin konkursu stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania Sądu Konkursowego do przeprowadzenia konkursu na opracowanie 
koncepcji architektonicznej budynku hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku. 
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Pan Umiński poinformował, że co najmniej 1/3 składu sądu konkursowego musi posiadać 
odpowiednie uprawnienia budowlane, dlatego jedynym kandydatem na terenie powiatu jest 
pan Włodzimierz Kwiatkowski – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. 
Pan Wicestarosta dodał, że pan Kwiatkowski wyraził zgodę na udział w sądzie konkursowym. 
W związku z powyższym Zarząd powołał sąd konkursowy, w skład którego weszli: 

1. Przewodniczący – Włodzimierz Kwiatkowski  
2. Członek komisji – Marcin Buliński 
3. Członek komisji – Wojciech Umiński 
oraz sekretarz organizacyjny nie będący członkiem Sądu konkursowego – Alina 
Banaszewska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Budowa hali sportowej przy 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w dzierżawę gruntu Panu Andrzejowi Mianeckiemu. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że chodzi o grunt na którym jest usytuowany kiosk handlowy 
przy budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Stawka za dzierżawę gruntu wynosiłaby 288 zł 
rocznie, umowa będzie podpisana na okres od 01.05.2014r. do 30.04.2017r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek pana Mianeckiego stanowi załącznik nr 4. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem powierzchni na umieszczenie plakatu wyborczego na budynku 
przy ul. Grunwaldzkiej 9 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek Komitetu Wyborczego Platformy 
Obywatelskiej RP, stanowiący załącznik nr 5 w sprawie wynajęcia powierzchni szczytu 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 9 /były  budynek Zespołu Szkół Rolniczych/.  
Pani Starosta zapytała, jakie są stawki za wynajem powierzchni budynku. 
Pani Haska odpowiedziała, że są ustalone stawki wynajmu powierzchni na baner reklamowy 
/stawka 48,80 zł brutto za 1m²/ oraz na reklamę. Wyjaśniła, że Zarząd musiałby ustalić 
oddzielną stawkę za wynajem powierzchni na plakat wyborczy. Dodała, że jeżeli w budynku 
mieściła by się szkoła lub lokal wyborczy to powiat nie mógłby wynająć powierzchni. 
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Natomiast z informacji, które uzyskano z Urzędu Miasta wynika, iż nie planują tam lokalu 
wyborczego.   
Pan Wicestarosta zapytał w jaki sposób będzie zamontowany plakat wyborczy. 
Pani Haska odpowiedziała, że wynajmujący powierzchnię musi zamontować go w taki 
sposób, żeby nie uszkodzić elewacji budynku. Opłata będzie ustalona jednorazowo, okres 
najmu powierzchni od 01.05.2014r. do 25.05.2014r. 
Pani Trzaskalska zaproponowała kwotę 100 zł za m² powierzchni. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że może dojść do uszkodzenia elewacji budynku. 
Pani Haska zaproponowała, żeby przy montażu plakatu był pracownik Starostwa. 
Członkowie Zarządu przychylili się do powyższej propozycji. 
Pani Starosta poddała głosowaniu stawkę za najem powierzchni tj.:  
- w wysokości 100 zł za m², co daje w tym przypadki opłatę jednorazową w wysokości       
300 zł. 
Za powyższą stawką głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
- w wysokości 70 zł za m² 
Za głosowała pani Starosta.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty Kultury i 
Promocji/  
 
Pani Starosta poinformowała, że wpłynęło pismo Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół 
Rolniczych, które zaopiniowało negatywnie propozycję przedłużenia powierzenia stanowiska 
dyrektora pani Edycie Karpińskiej. Dodała, że opinia Warmińsko-Mazurskiego Kuratora 
Oświaty w powyższej kwestii jest pozytywna.  
W związku z powyższym Zarząd powierzył stanowisko pani Edycie Karpińskiej na czas 
określony od dnia 01.09.2014r. do dnia 31.08.2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Opinia Rady Pedagogicznej ZSR stanowi załącznik nr 6. 
Opinia Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi załącznik nr 7. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą RIO.IV-
0120/143/14 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 09.04.2014r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że RIO pozytywnie zaopiniowało przedłożone przez Zarząd 
sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2013r. wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. 
 
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 8. 



 
 

4

 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Zarządu 
                                                                                                                     Ewa Dembek 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


